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ZAWIADOMIENIE 
 

 

Uprzejmie zawiadamiam, że 22 stycznia (środa) 2020 r. o godz. 18.00 w siedzibie Rady Osiedla „Sadyba” 

przy ul. Konstancińskiej 3 odbędzie się posiedzenie Komisji Samorządowej i Infrastruktury Rady Osiedla 

„Sadyba” MSM „Energetyka”. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Samorządowej i Infrastruktury  

z dnia 21 listopada 2019 r. 

3. Stanowisko Komisji Samorządowej i Infrastruktury w sprawie przywrócenia w schemacie 

organizacyjnym stanowiska „Zastępca Kierownika Administracji Osiedla Sadyba ds. Technicznych”. 

(referuje przewodniczący Komisji) 

4. Stanowisko Komisji Samorządowej i Infrastruktury w sprawie rozliczenia opłat za energię elektryczną 

pobieraną przez firmę ELART (referuje zastępca kierownika AO ds. eksploatacji). 

5. Opinia Komisji Samorządowej i Infrastruktury w sprawie projektu regulaminu Rady Nadzorczej w 

sprawie korzystania z miejsc postojowych na terenach ogólnoosiedlowych.(referuje przewodniczący 

Komisji).  

6. Informacja Kierownictwa Administracji Osiedla „Sadyba” o toczących się sprawach sądowych: 

- pomiędzy mieszkańcami nieruchomości Konstancińska 3A i Konstancińska 3B, a MSM „Energetyka” 

- pomiędzy firmą ELRAD z Radomia, a MSM „Energetyka” o zapłatę za wykonane usługi. 

7. Informacja Kierownictwa Administracji Osiedla „Sadyba” na temat dalszego bezumownego korzystania 

z terenów MSM „Energetyka” przez zespół szkół i przedszkole. 

8. Informacja Kierownictwa Administracji Osiedla „Sadyba” na temat zadłużenia lokali użytkowych i 

lokali mieszkalnych. 

9. Informacja nt. spotkań grupy mieszkańców przeciwnych budowie nowych pawilonów z członkami Rady 

Osiedla „Sadyba” (informacja Przewodniczącego Rady Osiedla). 

10. Informacja Kierownika Administracji Osiedla „Sadyba” na temat konieczności wykonania nowej 

ekspertyzy dotyczącej parkingu podziemnego w pawilonie Konstancińska 3. 

11. Stanowisko Komisji Samorządowej i Infrastruktury w sprawie zaliczania do wykonania planu remontów 

spłat pożyczek (informacja  Głównej Ekonomistki Osiedla). 

12. Sprawy różne dotyczące Osiedla. 

13. Zamknięcie posiedzenia 

 

15.01.2020 r. 

       

      Przewodniczący Komisji Samorządowej i Infrastruktury 

                                                                                         Rady Osiedla „Sadyba” 

                                                                                                /-/ Bogdan Szurmak 

                                             
 

 


